
Kaj storiti, da bi bilo življenje boljše ...?

Želja za cel kup
Ste že kdaj pomislili, kaj bi bilo treba v naši

družbi storiti v prihodnjih letih, da bi živeli
še bolje, udobneje? Največkrat o tem steče be-
seda v nevezanem pogovoru, ko se hudujemo
na prometne zamaške, pomanjkanje prostora v
vrtcih, dvoizmenski pouk v osnovnih šolah . . .
In največkratpristavimo besede: to bi pa že
lahko uredili, kaj vendarle čakajo. Uredili
»oni«, kdo pa so to »oni«, pa nikoli ne rečemo.

Živimo v obdobju, ko načrtujemo razvoj
naše družbe v letih od 1981 do 1985. Priprav-
ljeni so predlogi smernic za pripravo druž-
benih planov za obdobje 1981—1985 in prav
pri dokončnem sprejetju teh smernic in se-

TONE PLEČKO, dijak PŽEKŠ: »Po moje
bi bilo treba najprej urediti ceste. Tiste, ki
so dotrajane, bi morali popraviti, pa tudi
kakšno novo bi morali zgraditi, če hočemo,
da se bo promet odvijal hitreje in brez ne-
potrebnih zastojev. Kakor slišim je v vrtcih
premalo prostora, zatc bi morali pospešiti iz-
gradnjo le-teh. Tretja stvar, ki bi jo bilo
treba pospešiti, je izgradnja čimveč stano-
vanj.«

TILKA NIKOLIC, delavka: »Najprej ne-
kaj o kratkoročnih željah: predvsem bi mo-
rali urediti okolico blokov, kjer živimo in
urediti notranjost, kjer imamo vse razpoka-
no. Predvsem pa si izredno želim, da bi konč-
no že zgradili obvoznice in bi bilo tako na

veda kasneje izdelavi družbenih planov bi
moralo s svojimi predlogi sodelovati čimveč
občanov. Res je, da vseh želja ni mogoče
uresnčiti — ker ni dovolj sredstev in da~mo-
rajo biti plani realni, če jih potem hočemo
tudi izpolnjevati, kljub vsemu pa so sestav-
ljalci smernic in družbenih planov veseli vsa-
kega predloga.

Prav zato smo tudi našo tokratno anketo
napravili na teruo: kaj bi bilo treba ukreniti
v prihodnjih letih, da bi bilo naše življenje
boljše. Povedali so:

Celovški in ostalih cestah manj prometa in s
tem manj hrupa, ki je sedaj že prav nevzdr-
žen.

CIRILA PŠENIČNIK, socialna delavka:
»Predvsem mislim, da bi morali več pozor-
nosti nameniti starejšim občanom. Še vedno
nimarao službe za pomoč in nego starejšim
ljudem, ki bi tako pomoč v času, ko so nje-
govi svojci v službah, še kako potrebovali.
Veste, ne morejo vsi biti v domovih za sta-
rejše občane.«

SILVERIJ BEC, rudarski tehnik: »Pred-
vsem manjka vrtcev, preskrba v novih sta-
novanjskih naseljih z osnovnimi potrebščina-
mi šepa, manjka nam kulturnih domov. To
bi že morali urediti, če hočemo imeti boljše
življenje. Tudi cestno omrežje bi morali iz-
boljšati, •predvsem pa bi morali zgraditi ob-
voznice. Bolje bi morali organizirati tudi
mestni potniški promet in bolje povezati vse
predele mesta Ljubljane.«


